
اخبارخبر كوتاه نشست صمیمی خبری دکتر امانقلیچ شادمهر نماینده مجلس 
درگنبدکاووس و بخش داشلی برون با اصحاب رسانه

شهردار خرم آباد خبر داد:

بدنبال منابع پایدار درآمدی برای شهر هستیم

گنبدکاووس – قربان حاجی مخمی خبرنگار 
قبلی  دعوت  طبق  گلستان:  استان  پیشکسوت 
عنوان»  تحت  شادمهر  دکتر  رسانه  گروه  سوی  از 
رسانه«  اصحاب  با  شادمهر  دکتر  صمیمی  نشست 
شهرستان  محترم  نماینده  دکترشادمهر  حضور  با 
هادی  استاد  برون،  داشلی  بخش  و  گنبدکاووس 
خرمالی رئیس دفتر نماینده در گنبد و خبرنگاران 
های  سایت  مدیران  ها،  خبرگزاری  مطبوعات، 
گنبد  فرهنگیان   سالن  محل  در  مجازی  فضای 

برگزار گردید.
در این جلسه ابتدا، مهندس محمود پدری به 
شادمهر ضمن  رسانه  گروه  از طرف  مجری  عنوان 
سخنان  در  رسانه  اصحاب  به  ادب  عرض  و  تشکر 
جلسه  اولین  تشکیل  فلسفه  خصوص  در  کوتاهی 
در گرگان و دومین جلسه در شرق استان گلستان 
نشست  این  گفت:در  گنبدکاووس  مرکزیت  به 
خبری دررابطه با اینکه آقای دکتر شادمهر گزارش 
مختصری از عملکرد و خدمات  انجام شده و درحال 
ارائه  انجام را به شما خبرنگاران و اصحاب رسانه  
خبرنگاران  کلیه  از  رابطه  این  در  و  کرد  خواهند 
حاضر در جلسه و نیز از دکتر شادمهر خواهشمند 
است در صورت امکان در ارائه سؤال و پاسخ مربوط 
به صورت کوتاه بیان نمایند تا نوبت به همه عزیزان 
برسد و در واقع میزبان این جلسه خود رسانه های 
خبری هستند چرا که خود آقای دکتر شادمهر عضو 
خانه مطبوعات گلستان به عنوان خبرنگار و نویسنده 
هستند.                                                                                              سابقه  به  مسبوق  استان  در  و...  ناشر  و 
در  مجلس  نماینده  شادمهر  امانقلیچ  دکتر  سپس 
گنبدکاووس و بخش داشلی برون ضمن عرض خیر 
مقدم به خبرنگاران و دوستان فرهنگی، اجتماعی 
بنده  که  خوشحالم  بسیار  گفت:  رسانه  اصحاب  و 
نظرانی  و صاحب  اکنون در جمع شما خردمندان 
هستم که خود سال ها از قشر شما بودم و هستم 
عنوان  به  را  خود  کشوری  کلان  خصوص  در  و 
فرهنگی و دانش آموز و دانشجو قلمداد می نمایم 
عجین  فرهنگ  با  لذا  و  بودم  جوانان  با  همیشه  و 
شدم و تا کنون بیش از10 عنوان تألیف داشتم که 
در سطح کشور مطرح بودم و با نشریات یاپراق و 
صحرا همکاری تنگاتنگ داشتم ونیز به عنوان ناشر 
در  اینکه  یعنی  و  کردم  منتشر  کتاب  ها  میلیون 
کل حیطه مطبوعات حضور فعال داشتم.بنابراین، از 
تمام مشکلات شما عزیزان خبرنگار مطلع هستم.
گویای  زبان  و  هستم  نوشتن  و  قلم  اهل  که  چرا 

مردم بودم و هستم.
از  مواردی  در  مفصل  طور  به  شادمهر  دکتر 
نفت  جاده  فاضلاب شهری،  و  آب  بحث  در  جمله 
اینچه  تجاری  آزاد  منطقه  برون،  اینچه  به  گنبد 
و  آموزش  کشاورزی،  جهاد  نیرو،  وزرای  از  برون، 
مجلس  صحن  در   ... و  شهرسازی  و  راه  پرورش، 
مجلس  در  شخصاً  عزیزان  این  و  کردیم  سؤال 
و  دادند  پاسخ  بنده  سؤالات  به  و  یافتند  حضور 
پای مسئولین مربوط را به منطقه کشیدم و مثمر 
ثمر واقع شد و استفاده کردیم و در واقع سخنان 
مبسوطی با آمار و ارقام به سمع و نظر خبرنگاران 
رساندند و سپس از خبرنگاران خواستند که سؤالات 
خود را به ترتیب مطرح کنند و پاسخ های مربوط را 
از اینجابت دریافت نمایند. و اما چکیده ای از پاسخ 

های دکتر شادمهر به قرار ذیل می باشند.

 1401 سال  پایان  تا  گنبد  فاضلاب  پروژه   •
 19 جاری  سال  بودجه  در  و  شد  خواهد  جمع 
میلیارد  برای سال1401 هم 70  و  تومان  میلیارد 

تومان برای این پروژه مصوب شده است.
• با توجه به اینکه شروع نمایندگی بنده مقارن 
بنابراین، بیشترین  با بیماری منحوس کرونا بود و 
مشغله فکری بنده در این خصوص و حوزه بهداشت 

و درمان شهرستان بوده است.
• مجوز راه اندازی دانشکده پزشکی اخذ شده 
و هم اکنون مراحل مقدماتی آن از جمله آموزشی 

شدن 4 بیمارستان گنبد درحال انجام است.
• با تلاش های صورت گرفته 1400 میلیارد 
خیرین  های  کمک  و  استانی  ملی،  منابع  از  ریال 
درمانی  مراکز  کمبودهای  جبران  و  تجهیز  حهت 

شهرستان هزینه شده است.
ساخت  هکتاری   4/5 زمین  پرونده   •
بیمارستان 400 تختخوابی گنبد هم اکنون جهت 
تغییر کاربری در دست شهرداری بوده و مجوز ماده 
5 آن نیز کسب شده و در مرحله انعقاد قرارداد و 
این  اجرایی  ازآن عملیات  دارد که پس  قرار  تهاتر 
پروژه شروع خواهد شد و در این راستا، 80 میلیارد 
ریال اعتبار جهت آغاز عملیات احداث بیمارستان 

400 تخت خوابی گنبد در نظر گرفته شده است.
• مدیران کم کار و مدیرانی که برای مردم کار 
مطالبات  پیگیری  بنده جهت  و  بروند  باید  نکنند، 
کل  مدیر  آتی  های  هفته  در  خبرنگاران  حق  به 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان و رئیس اداره ارشاد 
و  خواست  خواهم  فرا  را  گنبدکاووس  شهرستان 
خبرنگاران بایستی مطالبه گری از مدیران را بیش 

از پیش در دستور کار خود قرار دهند.
• دکتر شادمهر در مورد علت عدم پیشرفت گنبد 
کاووس چنین گفت: نماینده، امام جمعه و فرماندار 
و  هستند  گنبدکاووس  توسعه  مثلث  ضلع  قوی، 3 
توسعه واقعی شهرستان در سایه تعامل نزدیک این 
سه ضلع رقم می خورد و لذا در کسوت نمایندگی ان 
چنان تلاش خواهم کرد که مردم بفهمند که جایگاه و 

پایگاه نماینده مجلس در کجاست.
• بنده به طرح صیانت از فضای مجازی رأی 
مخالف دادم. صندوق نوآوری را به گنبد آورده ام و 

بچه های خلاق در آنجا فعال هستند.
• گنبد در تنش آبی شدید قرار گرفته است 
و ما باید400 لیترآب در ثانیه داشته باشیم که در 
حال حاضر80 لیتر داریم. آب شیرین کن دهستان 
کرند درحال اجرا است و 70 میلیارد تومان بودجه 
برای تنش آبی امسال بودجه گرفتم و 142 میلیارد 
تومان تا سال1403 در بحث آب برای گنبد هزینه 

خواهد شد.
 4/5 گنبد  ملی  مسکن  طرح  اجرای  برای   •
هنوز  که  است  شده  گرفته  نظر  در  زمین  هکتار 
است  این  نظرم  بنده  و  است  نشده  کاربری  تغییر 
ثبت  مردم  سپس  و  بشود  کاربری  تغییر  ابتدا  که 
 5 طرح  این  برای  گنبد  سهمیه  لذا  و  نمایند  نام 
هزار مسکن است و در این طرح از ظرفیت بخش 
های  طرح  نیز  و  شد  خواهد  استفاده  خصوصی 
تشویقی برای افرادی که از بافت فرسوده خود می 
در  نمایند،  استفاده  سازی  آپارتمان  برای  خواهند 

نظر گرفته شده است.
در  و  کردیم  ایجاد  تهران  در  فرهنگ  خانه   •
بحث مطبوعات کم نمی آورم و مطبوعات در خون 
من عجین شده است و قبل از اینکه نماینده مردم 
بشوم برای خانه مطبوعات و انجمن ادبی جیحون 
محکم  و  قرص  زمینه  این  در  و  گرفتیم  مجوز 
ایستاده ایم و برای بیمه هنرمندان پیگیری لازمه 
را می کنم و شما در واقع 2 تا نماینده مطبوعاتی 
دارید و دکتر منتظری مدیر کل سابق گلستان و 
نماینده فعلی مجلس گرگان هم اهل رسانه است و 
در این راستا مدیرکل ارشاد و رئیس ارشاد گنبد در 
مورد مشکلات خبرنگاران شرق استان گلستان به 

مرکزیت گنبدکاووس پاسخگو خواهند بود.
و  نبردم  را  اسم هیچ کسی  بنده در عبدگاه   •
در کل کشور گنبد در حال حاضر برند شده است و 
نماینده گنبد در صدا و سیما و رسانه ها و دانشگا ها 
سرزبان ها است وبنده بر این باورم که بجای 4 نماینده 
کارخواهم کرد و کاری می کنم که مردم منطقه بدانند 

که نماینده کیست و نماینده چیست؟
• در مورد قطعی برق  از مردم عذر خواهی می 
نمایم و در مورد گازرسانی فقط3 روستا باقیمانده 
است و در زمستان مشکل گاز داریم و امسال حفر 
ایگدر سفلی  چاه  و  داریم  نظر  در  را  چاه  9 حلقه 
آستان  از  کابل  کیلومتر   300 و  کند  نمی  کفایت 
قدس رضوی گرفتیم که این امر هم برای زیبایی 
شهر خوب است و نیز باعث عدم افت فشار می شود 
را  شهرستان  کل  و  شود  نمی  سرقت  همچنین  و 
شامل می شود. 100 ترانس برق به گنبد اختصاص 
یافت و در مورد برق چنان جهشی کردیم که در 

استان گلستان بی نظیر می باشد.
از  یکی  سئوال  به  جواب  شادمهردر  دکتر   •
دهید؟  می  نمره  چند  خودت  به  که  خبرنگاران  
جاده  دارم.  زیاد  مانده  کار  من  داد:  پاسخ  چنین 
نفت، دانشکده پیرا پزشکی، بیمارستان 400 تخت 
خوابی و ... ولی وجدانم راضی است با توجه به خالی 
بودن صندوق دولت. نمره 12 می گیرم و انشاا... تا 

پایان دوره نمایندگی نمره 20 خواهم گرفت.
• در رابطه با رتبه بندی معلمان 3 روز فشرده 
داشتیم و با رأی خوب بحث رتبه بندی تأیید شد و 
اکنون در ماده 4 هستیم و مهمترین بحث ماده 7 
است یعنی بحث بودجه می باشد. دررتبه بندی هم 
بهترین معیشت  لذا  ارتقای آموزشی است و  بحث 
رتبه  در5  معلمین  و  باشند  داشته  معلمان  باید  را 
بررسی  در  که  دارم  اطمینان  و  شوند  می  تقسیم 
خیلی  فرهنگیان  سازی  همسان  و  آورد  می  رأی 
طرفدار دارد و یک مقدار مغایرت هایی وجود دارد 

که امیدوارم حل بشود.
• در مورد عملکرد نظارتی، نماینده ها با کسی 
تعارف ندارند و از میان وزیرانی که منصوب شدند، 
نمره  اقتصادی  وزرای  و  ندادم  رأی  نفر  به 9  بنده 
ندارند و در مورد عملکرد نظارتی، مجلسی  خوبی 
از وزیران گله مند هستند و  و  ناراضی هستند  ها 

فقط سئوال می کنند و تذکر می دهند.
در  گفت:  انتصابات  مورد  در  شادمهر  دکتر   •
اهل سنت  و  ترکمن  بکارگیری مدیر کل  با  رابطه 
را به استاندار جدید دکتر زنگانه گفتم: برای تربیت 
بدنی یک مدیر گنبدی در نظر گرفتم ولی یک نفر 
مدیرکل  راد  گوهری  آقای  به  نفر  و4  نداد  لیست 
آموزش و پرورش معرفی کردم ولی متأسفانه هیچ 

کدام جهت مصاحبه حاضر نشدند و نرفتند.
• در تربیت معلم در این دوره از مناطق محروم 
محروم  منطقه  از  فقط  و  کردیم  جذب  زیاد  نیرو 
داشلی برون 35 نفر انتخاب شدند و از دبیرستان 
ابوحیفه 40 نفر از رشته پزشکی تا رشته های دیگر 
غیر  های  خدماتی  خرید  تمام  و  داشتیم  قبولی 
انتفاعی را اخراج کردند ولی من اجازه ندادم که از 
گنبد اخراج کنند و حتی در این خصوص با فلانی 
درگیر شدم. 270 نفر نیرو کم داریم ولی من 90 
نیرو می  ماه  در دی  باز هم  و  را جذب کردم  نفر 
گیرم. از نهضت سواد آموزی ها امتحان گرفتیم و 

آنها را با پایین ترین نمره باز جذب کردیم.
باور  برون  اینچه  آزاد  منطقه  مورد  در   •
با 30 نفر از اعضای مجمع تشخیص  کنید شخصاً 
منطقه  تصویب  در  و  کردم  ملاقات  نظام  مصلحت 
آزادش کم نیاوردم. خدا را شکر می کنم که خدا 
برکت بدهد. منطقه آزاد اینچه برون برای ما هزاران 
میلیارد ارزش دارد که انشاا... اولین استاردش را در 

اینچه برون خواهیم زد. 
• مجوز آکادامی بین الملی به همراه خوابگاه 
کسب  جهت  را  جوانان  و  نوجوانان  کشف  جهت 
ورزشکاران با استعداد را با 150 نفر ورزشکار حرفه 
کنارش  در  دیگر  هفته  دو  یکی  و  گرفتیم  را  ای 
نخبه  جوانان  و  کرد  خواهیم  احداث  را  دبیرستان 
باید فکر و خلاقیت خودشان را نشان بدهند و لذا 
کارخانه نوآوری در منطقه درحال احداث می باشد 
که  هستم  پیگیر  جد  به  را  آی  آر  ام  بحث  نیز  و 
عنوان  به  رامیان  تا  تپه  مراوه  قایه  قازان  از  انشاا... 
استفاده  دستگاه  آن  از  توانند  می  گلستان  شرق 

نمایند و نیز بحث رادار را نیز اخذ نمودم.
• و ...

حاضر  خبرنگاران  از  یک  هر  به  پایان  در   •
از سوی  ناهار  به همراه صرف  ای  در جلسه هدیه 
ساعی  و  تلاش  پر  نماینده  شادمهر  امانقلیچ  دکتر 

شهرستان گنبدکاووس اهداء گردید.

 330 حدود  بدهی  به  توجه  با   : گفت  آباد  خرم  شهردار    
منابع  ایجاد  دنبال  به  شهرداری،  مالی  بنیه  و ضعف  تومانی  میلیارد 
املاک  در  خصوصی  بخش  گذاری  سرمایه  جمله  از  درآمدی  پایدار 
 ،) رانندگی  )جرایم   23 ماده  از  شهرداری  حق  پیگیری  شهرداری، 
تکمیل ممیزی شهر و سایر منابع درآمدی برای شهرداری و متعاقب 
آن توسعه زیرساخت های خدمات شهری هستیم.    وی در خصوص 
با فت فرسوده شهر افزود :  در خصوص بافت های فرسوده احتیاج به 
همکاری اداره راه و شهرسازی داریم و فقط شهرداری نمی تواند به 
تنهایی مشکلات شهر را حل بکند. برنامه هایی نیز جهت بازطراحی 
پارکها و میادین شهر در دستور کار داریم از جمله میادین شهدا و 

پلیس
    نصب سرعت کاهها در سطح شهر با مجوز شورای ترافیک

    سعید فتوحی ادامه داد :  نصب سرعت کاهها در سطح شهر با 
مجوز شورای ترافیک اجرا می شود و عمل نکردن به مصوبات شورای 
نظارت  با  شهرداری  لذا  دارد.  حقوقی  بار  شهرداری  برای  ترافیک 
راهنمایی و رانندگی فقط مجری است. در بحث رنگ آمیزی سرعت 
کاهها قبول دارم ضعیف عمل کردیم ان شاءالله این نقیصه را حل می 
کنیم.    شهردار خرم آباد با بیان اینکه در مرحله اول دو میلیارد تومان 
قیر جهت آسفالت محلات خریداری شد و همکاران مشغول آسفالت 
محلات محروم هستند اظهار داشت : قرارداد 12 میلیارد تومانی نیز 
جهت آسفالت و لکه گیری معابر با بخش خصوصی به زودی منعقد 

می شود و بخشی از معضلات این بخش شهر نیز مرتفع می گردد.
خط کشی معابر شهر توسط شهرداری

: در  با اشاره به وضعیت خط کشی معابر شهر عنوان کرد  وی 
به نصب دستگاه خط کشی و رنگ  اقدام  خصوص خط کشی معابر 
به  احتیاج  دیگر  و  نموده  ایسوز  ماشین  روی  بر  اتوماتیک  آمیزی 
پیمانکار نداریم و منبعد شهرداری به صورت امانی خط کشی معابر 
را اجرا می کند.     فتوحی مشکلات مالی را دلیل تاخیر در تعریض 

برخی خیابانهای شهر اعلام نمود و اظهار کرد :  تعریض خیابان های 
یاد شده بعلت کمبود اعتبار بوده که این قدر به طول کشیده وگرنه 
محض  به  و  است    اجرا  آماده  مذکور  خیابانهای  تعریض  طرحهای 

گشایش اعتبار عملیات اجرایی آغاز خواهد شد.    
آغاز طرح ساماندهی سراب شهوا و مطهری

شهردار خرم آباد از آغاز طرح ساماندهی سراب شهوا و مطهری 
خبر داد و در این رابطه گفت: طرح سامان دهی هر دو سراب  با دو 
میلیارد تومان اعتبار به زودی شروع می شود و آب سراب دارایی نیز 
در حال انتقال به بام پشت بازار است    و ساخت بام خاطره ها نیز 
در دست اجراست.همچنین شهردار منطقه سه خرم آباد در خصوص 
کنترل آبهای سطحی این شهر گفت:اقدام های پیشگیرانه در زمینه 
ساماندهی و کنترل آبهای سطحی توسط شهرداری منطقه سه انجام 
و تمام نیروهای شهرداری این شهر به حالت آماده باش کامل هستند.    
موسوی، شهردار منطقه سه از معابر سطح منطقه و نقاط آسیب پذیر 
بازدید نقاط آسیب پذیر شناسایی و جهت رفع  بازدید کرد ،در این 

موانع اقدامات لازم در دستور کار قرار گرفت.
اقدامات پیشگیرانه در زمینه ساماندهی و کنترل توسط آبهای 

سطحی
مبنی  استان  هواشناسی  اعلام  به  توجه  داشت:با  اظهار  موسوی 
بر بارش های پاییزی و احتمال وقوع آبگرفتگی در سطح معابر، آبهای 
توسط  کنترل  و  ساماندهی  زمینه  در  پیشگیرانه  های  اقدام  سطحی 
شهرداری منطقه سه انجام و تمام نیروهای شهرداری این شهر به حالت 
آماده باش کامل هستند.    وی با بیان اینکه برای مقابله با هر نوع بحران 
و مشکلات احتمالی ناشی از بارندگی در سطح شهر آمادگی داریم، اظهار 
آماده سازی ماشین آلات  با  نیروهای خدماتی شهرداری  داشت: کلیه 
سبک و سنگین برای کنترل اوضاع و مقابله با آبگرفتگی معابر تجهیز 
شدند.    شهردار منطقه سه خرم آباد هدف از این اقدامات را جلوگیری 
از آب گرفتگی احتمالی معابر در زمان بارندگی ها و سهولت در عبور مرور 

شهروندان عنوان کرد و گفت: تلاش ما این است که به شهروندان خدمات 
بهینه و ارزنده ای ارائه کنیم و در راستای تحقق این امر تمام سعی و تلاش 

خود را خواهیم کرد.
    : تجهیز پارک یاس با نصب ست ورزشی

    موسوی به تجهیز پارکهای منطقه اشاره کرد و گفت: تجهیز 
پارک یاس با نصب ست ورزشی پینگ پنگ و میز شطرنج در راستای 
مهندس  شود.     می  انجام  شهروندان  حال  رفاه  و  سلامتی  حفظ 
موسوی در گفتگو با خبرنگاران اظهار داشت :با توجه به اینکه نصب 
مطالبات  از  یکی  یاس  پارک  مجموعه  در  بازی  و  ورزشی  تجهیزات 
در  جدیت  با  امر،  این  اسا،  بوده  گذشته  دوره های  در  شهروندان 
دستور کار قرار می گیرد.  وی افزود: با توجه به اهمیت پارک ها در 
سلامت شهروندان و لزوم توجه به نشاط و شادی در بین مردم، ایجاد 
نیاز  مورد  وسایل  به  آنها  تجهیز  و  پارک ها  مثل  تفریحی  مکان های 
یکی از وظایف شهرداری ها به شمار می رود که امیدواریم بتوانیم در 
سطح پارکهای منطقه، خدمات خوبی را به شهروندان بویژه کودکان 
و نوجوانان ارائه کنیم.  شهردار منطقه 3 از مردم خواست در حفظ و 

نگهداری ست های ورزشی کوشا باشند.

شمار خودروهای گازسوز شده در 
استان گلستان به 4310 دستگاه رسید

رئیس امور جایگاه های سی ان جی شرکت ملی 
پخش فرآورده های نفتی منطقه گلستان گفت: از 
ابتدای اجرای طرح دوگانه سوز کردن خودروهای 
حمل و نقل عمومی سبک )ابتدای تیرماه 1399(، 
4 هزار و 310 خودرو در استان گلستان دوگانه سوز 
گازسوز  طرح  داشت:  اظهار  حقانی  شدند.محمود 
در  اینترنتی  و  آژانس  مسافربر  خودروهای  کردن 
حال اجراست و منابع مورد نیاز برای اجرای این 
طرح نیز از محل صرفه جویی در مصرف سوخت 
مایع و جایگزینی آن با گاز تامین می شود.وی با 
بیان اینکه در شرایط فعلی دوگانه سوز کردن هر 
خودرو نزدیک به 10 میلیون تومان هزینه دارد، 
این هزینه برای خودروهای عمومی  تصریح کرد: 
تا سقف 80  تاکسی و وانت کامل رایگان بوده و 
تاکسیهای  و  آژانسها  برای  نیز  هزینه ها  درصد 
اینترنتی را وزارت نفت تقبل کرده است. حقانی 
افزود: هشت کارگاه تخصصی و دارای مجوزهای 
لازم در سطح منطقه عملیات دوگانه سوز کردن 
تاکسی های  گفت:  دارند.وی  برعهده  را  خودروها 
و  بین شهری  مسافربرهای  و  آژانس ها  اینترنتی، 
به  کشور  وزارت  که  فهرستی  طریق  از  روستایی 
وزارت نفت ارائه کرده، تبدیل خواهند شد و احتمال 
دارد در آینده برای سایر مسافربرهای شخصی نیز 
بر اساس اولویت پرمصرف بودن، امکان دوگانه سوز 
شدن فراهم شود.رئیس امور جایگاه های سی ان جی 
منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت 
گلستان با بیان اینکه 303 دستگاه خودرو دیگر در 
انتظار تعیین نوبت قرار دارند، اعلام کرد: متقاضیان 
از جمله مالکان تاکسی های عمومی و خودروهای 
مسافربر آژانس و اینترنتی می توانند با مراجعه به 
 GCR.NIOPDC.IR سامانه اینترنتی به آدرس

ثبت نام خود را نهایی و نوبت گیری کنند.

جلسه هماهنگی شرکت های توزیع 
شمالغرب کشور برای گذر موفق از 

پیک زمستان 1400 برگزار شد
جلسه هماهنگی گذر از پیک زمستان 1400 
کارشناسان  و  مدیران  حضور  با  کشور  شمالغرب 
دفاترمدیریت مصرف شرکت های توزیع برق استان 
اردبیل ، توزیع تبریز ، توزیع آذربایجان شرقی و 
جلسات  سالن  محل  در  غربی  آذربایجان  توزیع 
ستاد شرکت توزیع نیروی برق استان اردبیل برگزار 
استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  شد.مدیرعامل 
اردبیل با اشاره به پیک برق در زمستان پیش رو 
در  و مصرف  تولید  توازن  عدم  به  توجه  با  گفت: 
برخی از ماههای سال ،باید با جدیت برای پیک 
زمستان پیش رو تلاش نموده و برق مطمئن برای 
اینکه  بیان  با  قدیمی  نمائیم.حسین  تامین  مردم 
کمبود  مگاوات   14000 سالجاری  تابستان  در 
احداث  برای  گذاری  ،سرمایه  داشتیم  برق  تولید 
نیروگاههای مقیاس کوچک )DG(،  به خصوص 
برای صنایع بزرگ کشور را یکی از راههای برون 
رفت از کمبود تولید برشمرد.در این جلسه علاوه 
بر بررسی برنامه های پاسخگویی بار پیک تابستان 
شرکت  شده  ابلاغ  اجرایی  شرایط  طبق   1400
توانیر،ایرادات و پیشنهادهای برنامه های پاسخگویی 
انعکاس به  بار و سامانه جامع پیک کشور جهت 
شرکت توانیر و رفع آن ها بررسی شد و استفاده از 
ظرفیت و تجربیات سایر شرکت ها جهت گذر موفق 
از پیک زمستان پیش رو در دستور کار قرار گرفت.

رئیس جمهور در بازدید از طرح شبکه آبیاری و 
زهکشی خداآفرین در استان اردبیل مطرح کرد؛
دولت تمامی تلاشهای خود برای بهره برداری 

از طرح پایاب خداآفرین به کار می بندد
قبل از ظهر امروز جمعه 30 مهر 1400 آیت 
اله سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور و مهندس 
علی اکبر محرابیان وزیر نیرو به همراه سید حامد 
عاملی استاندار اردبیل، مهندس عباس جهانگیرزاده 
آباد،  پارس  شهرستانهای  شریف  مردم  نماینده 
بیله سوار و اصلاندوز در مجلس شورای اسلامی، 
مهندس عباس جنگی مرنی رئیس هیئت مدیره 
اردبیل  استان  و مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
و جمعی از مدیران استانی و شهرستانی از شبکه 
آبیاری و زهکشی خداآفرین در استان اردبیل بازدید 
کردند.رئیس جمهور در بازدید از طرح شبکه آبیاری 
و زهکشی خداآفرین در استان اردبیل گفت: تمامی 
تلاش و همت خود را بکار ببندید تا طرح در دو 
سال آینده به بهره برداری برسد و دولت هم در 
تامین بودجه طرح تمامی تلاش های خود را به 
اله سیدابراهیم رئیسی تصریح  کار می بندد.آیت 
کرد: با پیگیری از طریق مختلف و تامین بودجه در 
مهلت مقرر و برنامه ریزی شده نسبت به تکمیل و 
بهره برداری ازطرح برای بهره مندی مردم تلاشهای 
خود را بکار ببندید.وی به خاک حاصلخیز منطقه 
مغان اشاره کرد و افزود: راه توسعه کشاورزی در 
و  آبیاری  شبکه  از  برداری  بهره  با  مغان  منطقه 
باید هرچه زودتر  و  زهکشی هموارتر خواهد شد 
و  مدیره  هئیت  برسد.رئیس  پایان  به  طرح  این 
اردبیل  استان  منطقه ای  آب  شرکت  عامل  مدیر 
در این بازدید گفت: طرح شبکه آبیاری و زهکشی 
خداآفرین در استان اردبیل بطول 92 کیلومتر و 
در قالب 4 ناحیه عمرانی در سه شهرستان پارس 
آباد،  بیله سوار و اصلاندوز در شمال استان اردبیل 
اجرا می شود. مهندس عباس جنگی مرنی با اشاره 
به اینکه این طرح در وسعت حدود 37 هزار هکتار  
دستگاه   ۶ کرد:  تصریح  است،  احداث  حال  در 
سیفون فولادی، 43 باب ایستگاه پمپاژ و 4 باب 
پست توزیع برق از مشخصات این طرح می باشد.
وی با بیان اینکه تاکنون بالغ بر 14 هزار میلیارد 
ریال برای احداث شبکه اصلی این طرح هزینه شده 
است اظهار داشت: ارزش روز این تاسیسات بالغ بر 
180 هزار میلیارد ریال است و برای تکمیل بقیه 
کارهای باقیمانده این طرح حدود 20 هزار میلیارد 
ریال اعتبار لازم است.مهندس جنگی مرنی اسکان 
بر  بالغ  سالیانه  درآمد  عشایری،  خانوار  هزار   10
100 هزار میلیارد ریال، ایجاد فرصت اشتغالزایی 
در منطقه، جلوگیری از مهاجرت مردم منطقه و 
افزایش تولیدات کشاورزی، باغی و لبنی را از اثرات 
اجتماعی احداث طرح عنوان کرد و خاطرنشان کرد: 
این طرح هم اکنون 79 درصد پیشرفت فیزیکی 

دارد.

عملیات احداث هفتمین ایستگاه 
آتش نشانی بابل آغاز شد

  به گزارش روابط عمومی شهرداری بابل، 
محمد قاسم دابوئیان سرپرست شهرداری بابل از 
منطقه  در  آتش نشانی  ایستگاه  هفتمین  ساخت 
شرق بابل خبر داد .وی گفت: با توجه به ترافیک 
کشوری  شهید  میدان  محدوده  در  سنگین 
جهت  به  و  قاسمی  سرلشگر  شهید  خیابان  و 
امدادرسانی بهتر به حوادث شرق بابل، ایستگاه 
شهر  امام رضا)ع(  بلوار  در  نشانی  آتش  جدید 
بابل را احداث خواهیم کرد.سرپرست شهرداری 
بابل افزود: با هدف کاهش زمان طلایی رسیدن 
جان  نجات  و  حادثه  محل  به  امدادی  نیروهای 
ایستگاه  هفتمین  بابلی،  عزیز  شهروندان  مال  و 
آتش نشانی بابل در کنار میدان نوروزی احداث و 
به مرحله بهره برداری خواهد رسید. وی با اشاره 
موقعیت  در  ایستگاه  این  ساختمان  اینکه،  به 
است،  شده  مکان یابی  جغرافیایی  عالی  بسیار 
مربوط  حوادث  ایستگاه،  این  کرد:  خاطرنشان 
کمربندی جنوبی،  قائمشهر،  مواصلاتی  جاده  به 
بلوار  رضا)ع(،  امام  بلوار  شهیدیاسینی،  بلوار 
نظیر کتی شرقی  بابل  و محلات شرق  طبرسی 
تحت  را  و...  اسلام  شهر،  فرهنگ  غربی،  و 
ادامه  می دهد.در  قرار  خود  عملیاتی  پوشش 
مهدی پورچالی نماینده شورای اسلامی شهر در 
ایستگاه  سازمان آتش نشانی هم گفت: هفتمین 
آتش نشانی شهر بابل در زمینی به مساحت 300 
متر مربع و با زیربنای تقریبی 170 متر احداث 
خواهد شد.وی افزود: این ایستگاه شامل آشیانه 
ارتباطات  خودروهای عملیاتی، آسایشگاه، مرکز 
اتاق های  رادیویی،  ارتباط  سیستم  به  مجهز 
اداری و ... می باشد.پورچالی اظهار کرد: هفتمین 
دو  استقرار  قابلیت  بابل  آتش نشانی  ایستگاه 
به  تجهیزات کامل،  با  اطفایی  دستگاه خودروی 
صورت 24 ساعته و در سه شیفت کاری می تواند 

به شهرواندان خدمات  بدهد.

پروژه های ضربتی دفع آبهای سطحی 
اولویت شهرداری اهواز

اولویت شهرداری حل  اهواز گفت:  شهردار 
متقابل  همکاری  و  سطحی  آبهای  دفع  مسئله 
شهرداری و آبفا برای تکمیل پروژه های ضربتی 
امینی  است.رضا  فاضلاب  و  آبهای سطحی  دفع 
معاونین،  با  که  ای  جلسه  در  اهواز  شهردار 
مدیران مناطق و تعدادی از مسئولین شهرداری 
اولویت  اظهار داشت: در حال حاضر  برگزار شد 
بحث  روز،  جاری  مسائل  در  اهواز  شهرداری 
تکمیل پروژه های دفع آب های سطی است.وی 
بارندگی،  فصل  شدن  نزدیک  به  توجه  با  افزود: 
توجهی  قابل  مقدار  تا  هنوز  ها  پروژه  از  برخی 
با توجهی  باید هرچه زودتر  اما  پیشرفت داشته 
برداری  بهره  به  و  تکمیل  مالی،  شارژ  و  خاص 
برسد.امینی خطاب به مدیران مناطق بر ضرورت 
و  کرد  تاکید  شهرداری  و  آبفا  متقابل  همکاری 
پروژه  تکمیل  سرعت  بر  همکاری  این  گفت: 
تکمیل  باید  دو دستگاه  اولویت هر  و  افزوده  ها 
طرح های ضربتی دفع آبهای سطحی و فاضلاب 
اولویت  ادامه در خصوص  باشد.شهردار اهواز در 
اولویت  کرد:  تصریح  پرسنل  حقوق  پرداخت 
و  کارگران  برای  ابتدا  همچنان  حقوق  پرداخت 
سپس برای نیروها و مدیران و معاونین شهردار 
در نظر گرفته می شود.وی کارگران و نیروهای 
شهرداری را بازوهای این مجموعه خواند و گفت: 
پرسنل  انگیزه  تقویت  برای  خود  تلاش  تمام 
و  گرفته  بکار  را  شهرداری  خدوم  نیروهای  و 
که  تعلقی  تقویت حس  و  همکاری  با  معتقدیم 
مردم به شهر و پرسنل به شهرداری دارند، می 
توان تمام مشکلات را پشت سر گذاشته و شهر 

را در مسیر توسعه قرار داد.

حضور استاندار گلستان در شرکت ملی 
پخش فراورده های نفتی و قدردانی از 

مدیر و کارکنان این شرکت
ملی  شرکت  در  باحضور  گلستان  استاندار 
در  گلستان  منطقه  نفتی  های  فراورده  پخش 
جریان فعال سازی مجدد مجاری عرضه سوخت 
استان قرار گرفت.در این جلسه عیسی افتخاری، 
مدیر منطقه گزارشی از روند فعال سازی مجاری 
امیدواری  ابراز  و  اریه  استان  سوخت  عرضه 
با تلاش شبانه روزی و بی وقفه همکاران  کرد، 
منطقه طی ساعات آیتده تمامی جایگاهها سطح 
استان به سامانه هوشمند سوخت متصل گردند.
تلاش  از  تقدیر  ضمن  نیز  گلستان  استاندار 
مردم  مشکلات  رفع  جهت  گرفته  صورت  های 
کرد:  اظهار  نقلیه  وسایل  گیری  سوخت  جهت 
جایگاه  در  عرصه سوخت  مشکلات  خوشبختانه 
های  تلاش  و  است  رفع  حال  در  بسرعت  ها 
و  دولت  جمهور،  رئیس  سوی  از  گرفته  صورت 
موضوع  این  ای  مسئله  کمترین  با  نفت  وزارت 
مدیریت شد.دکتر علی محمد زنگانه افزود: باید 
عادی  جهت  ها  پتانسیل  و  ها  ظرفیت  تمام  از 
استفاده  سوخت  های  جایگاه  در  شرایط  سازی 
کرد و اطلاع رسانی صحیح و به موقع در مورد 
آرامش  به  تواند  می  شده  فعال  های  جایگاه 
از  باب  بخشی در استان کمک کند.تاکنون 37 
هوشمند  سامانه  به  استان  عرضه سطح  مجاری 

سوخت متصل شده است.

37 باب جایگاه عرضه سوخت در استان 
گلستان به سامانه هوشمند متصل شدند

های  فراورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
نفتی منطقه گلستان از اتصال 37 جایگاه عرضه 
سوخت در استان به سامانه هوشمند سوخت خبر 
داد.عیسی افتخاری با ارایه گزارشی از روند فعال 
استان گلستان  سازی مجاری عرضه سوخت در 
همکاران،  تمامی  روزی  شبانه  تلاش  با  گفت: 
استان  در  سوخت  عرضه  جایگاه   37 تاکنون 
گلستان به سامانه هوشمند سوخت متصل شده 
و امکان عرضه بنزین سهمیه ای در این جایگاه ها 
افزود:  وی  جایگاهها(  است.)اسامی  شده  فعال 
حدود 27 باب جایگاه نیز هم اکنون با استفاده از 
سیستم آفلاین نسبت به عرضه سوخت به قیمت 
آزاد)3000تومان( در حال خدمت رسانی به مردم 

شریف استان گلستان می باشند.

عیسی افتخاری:

80 درصد جایگاههای عرضه سوخت استان گلستان تدریجا به چرخه توزیع باز گشت
نیروهای  روزی،  شبانه  و  مستمر  تلاش  با 
نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  عملیاتی 
سامانه  اختلال  اولیه  ساعات  از  گلستان  منطقه 
 80 حدود  اند  توانسته  کنون  تا  سوخت  هوشمند 
به  تدریجا  را  سوخت  عرضه  جایگاههای  درصد 
چرخه توزیع باز گردانند و امید است حداکثر ظرف 
قرار  توزیع  مدار  در  جایگاهها  کلیه  آینده  ساعات 

گیرند .
با اشاره به اختلال پیش آماده  مدیر منطقه   
در بخشی از سامانه هوشمند در جایگاه های سوخت  
جایگاه های  در  سوختگیری  حاضر  حال  در  گفت: 

است  انجام  حال  در  مشکل  و  وقفه  بدون  استان 
اندازی  راه  جایگاه  از  درصد   80 حدود  تاکنون  و 
استان  شریف  مردم  به  رسانی  خدمات  درحال  و 

هستند .
ازهمکاری  قدردانی  ضمن  افتخاری  عیسی 
بسیار خوب مردم شریف استان افزود: با تمهیدات 
انجام شده بلافاصله بعداز ایجاد اختلال نرم افزاری 
های  تیم  سوخت  هوشمند  سامانه  در  آمده  پیش 
نواحی  و  منطقه  کارشناسان  از  متشکل  عملیاتی 
سطح  جایگاه های  به  اندازی  راه  جهت  و  تشکیل 
مجاری  سازی  فعال  به  ونسبت  اعزام  استان 

تشکر  با  نمودند.وی  اقدام  آفلاین  بصورت  عرضه 
مالکین جایگاه ها و شرکت  از همکاری وهمراهی 
های حمل ونقل فرآورده های نفتی در توزیع بموقع 
از مجموع 75 باب  سوخت به مردم اظهار داشت: 
در   ) ونفتگاز  )بنزین  مایع  سوخت  عرضه  جایگاه 
ارائه  ودرحال  فعال  باب   ۶0 تاکنون  استان  سطح 
فعال  برای  مستمر  تلاش  و  باشند  می  خدمات  
دارد.وی  ادامه  همچنان  ها  جایگاه  مابقی  سازی 
جهت  آرامش  حفظ  به  عزیز  مردم  دعوت  ضمن 
ها  خودرو  سوخت  سهمیه  گفت:  سوخت  دریافت 
محفوظ و تازمان راه اندازی مجدد سامانه هوشمند 

سوخت، می توانند سوخت مورد نیاز خود را با نرخ 
آزاد )30000 ریال ( دریافت نمایند .مدیر شرکت 
گلستان  منطقه  نفتی  های  فراورده  پخش  ملی 
درخصوص عرضه بنزین سهمیه ای)1500 تومانی( 
نرخ  با  بنزین  عرضه  امکان  تاکنون  داشت:  اظهار 
1500 تومانی نیز در 14 باب از جایگاههای استان 
گلستان میسر شده است.این مقام مسئول با اشاره 
به فعالیت 80 درصد جایگاه ها و همچنین ذخیره 
سازی مناسب فرآورد ه های نفتی در استان تصریح 
عرضه  مجاری  به  وقفه  بدون  سوخت رسانی  کرد: 

درحال انجام و جای هیچگونه نگرانی نیست.
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